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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van dinsdag 1 september 2015 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Gevers Dimitri - voorzitter 
Van de Poel Katrien, Driesen Josiane, Roes Peter, Van Otten Jan, De Wilde Tine, Versmissen Tom, Van Damme 
Marc, Gladiné Pierre - raadsleden 
Hermans Luc, Wittebolle Astrid - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Van Lommel Reccino, Vermeijen Danny - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Paul Meeus – raadslid in vervanging van Reccino Van Lommel, 
Willy Van Geirt – raadslid in vervanging van Danny Vermijen, 
Paul Moelans – raadslid, 
Kristien Sysmans – Toerisme & UiT, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Ondersteuning organisatoren mbv ticketing en communicatie 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Kristien Sysmans toelichting bij dit punt. 
Verwijzend naar de kubussen vraagt Paul Moelans of in de aanmaakprijs ook de personeelskost is verwerkt. 

Neen, enkel het doek. 
Jan Van Otten vraagt of de organisator zelf het doek mag maken. 

Dat mag en de organisator krijgt dan de afmetingen door. Hij dient het bedrukte doek dan binnen te 
brengen zodat de diensten deze kunnen ophangen. 

Paul Moelans vraagt wie er beslist welke activiteiten worden aangekondigd indien er meerdere zijn voor het zelfde 
moment. 

In principe volgens de volgorde van aanvraag. In heel drukke periodes zal een selectie gezocht worden 
met een evenwicht aan diverse evenementen cfr. Uit-magazine. 

Willy Van Geirt heeft volgens zijn zeggen reeds ervaring met het systeem en is er tevreden over. Hij heeft nog 
enkele tips: 

- Op online tickets staat een barcode, maar op de andere tickets niet. Wanneer men als controle deze wil 
inscannen, kan dus maar een gedeelte verwerkt worden. Het zou ideaal zijn wanneer alle tickets een 
barcode zouden hebben. 

- Organisatoren die gebruik willen maken van de mogelijkheid om tickets in te scannen, moeten een 
scanner huren voor 75 euro per activiteit. Het zou een service zijn wanneer deze scanner zou gratis 
meegegeven worden. 

Willy Van Geirt had ook vernomen dat voor de kubussen de activiteiten van de Stad voorrang kregen. 
Dit is gedeeltelijk waar. De activiteiten krijgen voorrang maar niet voor een hele kubus, wel voor één zijde. 

Willy Van Geirt had ook graag gehand dat de communicatie met betrekking tot activiteiten gebundeld via Toerisme 
& UiT zou gebeuren zoals bijvoorbeeld de kubussen, de lichtkrant, enz. 

Eigenlijk is dit de taak van de organisator die kan kiezen wat hij/zij zelf wil. De dienst kan wel helpen indien 
nodig. 

Willy Van Geirt vindt het spijtig dat de ticketfee in mindering wordt gebracht van de verkoopprijs van een ticket en 
had liever gehand dat deze kost aan de klant zou doorgerekend worden. 

Beide mogelijkheden zijn voorzien. Het is de organisator die kiest. 
Paul Moelans hoopt dat wat betreft de kubusdoeken er geen overvloed gaat komen met betrekking tot fuiven, 
mosselsoupers, enz. Hij vraagt of de locaties die voorzien zijn vast liggen. 
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Momenteel zijn er vijf locaties voorzien waarop telkens dezelfde info zal worden aangebracht en dit is al 
redelijk arbeidsintensief. Na een jaar zal dit systeem geëvalueerd worden. 

Voorzitter Dimitri Gevers vindt dat het alleszins zeer goedkoop is en vraagt of differentiëring in de tarifering werd 
bekeken. 

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijkt dat wanneer “raar gebruik” wordt vastgesteld, dit zal bekeken 
worden. 

Willy Van Geirt vraagt of de organisatoren die hun ticketing organiseren via het Steentje voorrang krijgen voor de 
kubussen. 

Neen, iedereen kan een aanvraag doen voor de kubussen. 
Peter Roes vraagt of het gebruik van de kubussen beperkt  is voor evenementen die georganiseerd worden in 
samenwerking met de Stad. 

Neen, de kubussen zijn voorzien voor alle evenementen op het grondgebied van de Stad. 
Paul Moelans vraagt of het de bedoeling is om dit alles te promoten door bijvoorbeeld de fuifzaalcoördinator. 

Dat is alleszins de bedoeling. 
 
Retributiereglement voor het gebruik van de ticketservice en van de communicatiekubussen van Toerisme 
& UiT 
Zie vorig punt. 
 
Wijziging van het bezoekersreglement van het Stadsarchief 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
 
Zaak der wegen voor het inbreidingsproject aan de Lokerenstraat 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
 
Definitieve vaststelling van het ontwerp rooilijnplan voor het inbreidingsproject Lokerenstraat 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
 
Voorlopige vaststelling van het ontwerp rooilijnplan voor wegenis industrieterrein Veedijk fase 2 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
Aansluitend bij dit punt stelt schepen Luc Hermans voor om op een volgende commissie de heer Marc Corthout, 
bedrijfsleider OMC, uit te nodigen en dit in het kader van de tewerkstelling. 
Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat zij en schepen Luc Hermans in de zomer uitgenodigd werden bij 
‘Ondernemend Turnhout’. Vele ondernemers hadden toen te kennen gegeven dat ze Turnhout eigenlijk niet zo 
goed kenden. ‘Ondernemend Turnhout’ had een teambuilding/funactiviteit gepland. De schepenen hebben er voor 
gezorgd dat ze deze activiteit integraal in Turnhout hebben gehouden. De activiteit werd door de deelnemers  zeer 
gesmaakt. Schepen Astrid Wittebolle is van mening dat dergelijke initiatieven meer moeten kunnen gedaan worden 
om er op termijn de vruchten van te plukken. 
Peter Roes verwijst naar WIT dat vroeger toch een positieve uitstraling had. 
Schepen Luc Hermans beaamt dit en benadrukt dat de opvolger van WIT, namelijk het 
bedrijventerreinmanagement (een initiatief van Voka, IOK en Stad), het oorspronkelijk initiatief van WIT nu verder 
zet. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Schepen Luc Hermans verwijst naar de vraag die raadslid Pascale Mathé op een gemeenteraad heeft gesteld in 
verband met de PAS (programmatorische aanpak stikstof). 
In het kader van de PAS heeft Vlaanderen alle landbouwbedrijven een groene, oranje of rode kaart gegeven. De 
kleuren werden bepaald in functie van de uitstoot van de landbouwbedrijven. Op basis van de vergunningen heeft 
de VLM (Vlaamse Landmaatschappij) alle bedrijven een brief gestuurd met de mededeling in welke categorie het 
desbetreffende bedrijf wordt ingedeeld. Zoals reeds aangehaald zijn de berekeningen destijds gemaakt op basis 
van de vergunningen en niet op basis van de cijfers welke zijn ingediend in functie van de mestbankaangifte. 
Verder werdt er geen rekening gehouden met staltypes, mogelijke weidegang, investeringen zoals oa 
luchtwassers, etc.  Ondertussen zijn deze gegevens en de formule verfijnd maar werden de kaarten niet 



Verslag vergadering Commissie 4 van  1 september 2015 3 / 3 

aangepast. Momenteel zijn de veehouders ongerust en voeren zij actie vooral omdat er op dit ogenblik veel 
onduidelijkheid is naar rechtszekerheid, bestaanszekerheid vooral met het oog op de toekomst.. 
In het kader van de instandhoudingsdoelstellingen is er een overleggroep opgestart  met het Agentschap Natuur en 
Bos als administratie van de minister, ‘Turnhouts Vennengebied’ waarin alle organisaties van het buitengebied en 
de betrokken gemeenten zijn uitgenodigd. In het eerste overleg hebben de gemeenten duidelijk aangegeven dat er 
bijgestuurd diende te worden rond aanpak en manier van werken. Aangezien het duidelijk was dat er op de tweede 
bijeenkomst geen wijzigingen in de manier van aanpak ter overweging werden genomen hebben de gemeenten 
geoordeeld op te stappen. Verder hebben zij een brief aan de minister gestuurd (zie bijlage) waarin ze hun 
ongerustheid meedelen en aanhalen dat het gebruikte systeem voor de kleurenbepaling niet klopt. 
Tot op heden is er nog geen antwoord gekomen op deze brief. 
Marc Van Damme stelt vast dat bij de aanvraag tot nieuwe vergunning dit dus kan leiden tot een negatieve 
beslissing. 

Schepen Luc Hermans beaamt dit. De aanvragers wordt aangeraden om tegen een negatieve beslissing 
beroep aan te tekenen bij de Provincie die dan eventueel een tijdelijke vergunning kan toekennen. 

Paul Moelans vraagt of een herberekening gevolgen zal hebben voor Turnhout. 
Daar is momenteel nog geen zicht op. 

 
Varia 
Paul Moelans stelt vast dat in de wijk Schorvoort er momenteel veel affiches voor een bepaald evenement  zijn te 
zien op allerlei plaatsen waar deze niet thuishoren. Hij vraagt of er al meldingen zijn binnengekomen over deze 
wildplakkerij. Zo ja, wat is dan het gevolg dat er aan gegeven werd en zo neen, waarom er dan geen gevolg 
gegeven werd. Hij vraagt tevens of het plakken van affiches nog gecontroleerd wordt. 

De vraag zal aan de burgemeester worden overgemaakt. 
 
Schepen Luc Hermans verwijst naar het recente fractieleidersoverleg en vraagt of de raadsleden de mail met 
betrekking tot de opleiding e-besluit hebben aangekregen. Hij vraagt aan de raadsleden om snel in te schrijven. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  



Vergadering 

Commissie 4

dinsdag 1 september 2015dinsdag 1 september 2015



Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Ondersteuning organisatoren mbt ticketing en communicatie

- Retributiereglement gebruik ticketservice en communicatiekubussen Toerisme & UiT

- Wijziging bezoekersreglement Stadsarchief

- Zaak der wegen inbreidingsproject Lokerenstraat

- Definitieve vaststelling ontwerp rooilijnplan inbreidingsproject Lokerenstraat- Definitieve vaststelling ontwerp rooilijnplan inbreidingsproject Lokerenstraat

- Voorlopige vaststelling ontwerp rooilijnplan wegenis industrieterrein Veedijk fase 2

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia



Retributiereglement

Ticketing en kubusdoekenTicketing en kubusdoeken



Inleiding

- Uitbouw ticketbalie sinds 2012

- 2013: start printcommunicatie via UiTmagazine

- 2014: nieuw ticketingprogamma (tijdelijk)

- 2015: start ticketingprogramma ACE samen met jeugd en sport + 

keuze om  hier intenser op in te zetten



- Balieverkoop tickets

- Online platform ticketverkoop

- Zichtbaarheid via communicatiekubussen

Welke service?

- Andere communicatieve ondersteuning

(UiTmagazine, website … )



Kubussen en tickets



Kosten organisator

- 10 euro administratiekost

- 20 euro bij laattijdige aanvraag

- 0,50 euro per verkocht ticket (zowel balie als online)

- 0,25 euro per afgedrukt ticket voor bvb avondkassa, VIP …

Indien ook gekozen wordt voor de kubusdoeken

- Aanmaakprijs wordt doorgerekend

- 10 euro voor 7 dagen ophangen

- 20 euro voor 14 dagen ophangen



Spreiding

- Aantal verkochte tickets van 6/02/15 tot 19/08/15 : 3.697



Enkele partners



Bezoekersreglement Stadsarchief

• Huidige bezoekersreglement: goedgekeurd door de GR op 1 maart 

2010

• Bevat bepalingen over openingsuren, gebruik van de leeszaal 

(stadhuis), registratie, aanvragen documenten en reproducties

• Online: http://www.stadsarchiefturnhout.be/nl/853/content/880/in-de-• Online: http://www.stadsarchiefturnhout.be/nl/853/content/880/in-de-

leeszaal.html



Voorgestelde wijziging: openingsuren leeszaal 

• Huidige openingsuren:

– dinsdag t/m vrijdag: 9:00-12:30 en 13:00-16:30

• Wijzing van de openingsuren vanaf 8 september:

– Dinsdag t/m donderdag: 9:00-12:30 en 13-16:30

– Elke eerste woensdag van de maand: op afspraak open tot 20:00– Elke eerste woensdag van de maand: op afspraak open tot 20:00

– Vrijdag: voortaan enkel op afspraak



Argumentatie

• Avondopening op vraag van veel klanten
– o.a. publieksenquête van 2011

• Wel op afspraak
– Gevraagde documenten worden klaar gelegd– Gevraagde documenten worden klaar gelegd

– Er hoeft slechts 1 personeelslid aanwezig te zijn

• Vrijdag voortaan enkel op afspraak:
– Komen online beschikbaar: akten burgerlijke stand (1795-

1914) + bevolking (1821-1890)

– Aantal bezoekers zal hierdoor afnemen

– Personeel krijgt meer tijd voor verdere inventarisatie en 

digitalisering



Definitieve vaststelling rooilijnplanDefinitieve vaststelling rooilijnplan

Inbreidingsproject Lokerenstraat



Het project

Binnengebied gelegen tussen 

Lokerenstraat 137 – 141 en 

tuinmuur  Campus Blairon

Sloop van alle gebouwen 

uitgezonderd huisnr. 137 



Het project

Project omvat 11 woningen:

- Verbouwing Lokerenstraat 137

- 10 nieuwbouwwoningen

- 8 private autostaanplaatsen

- 5 openbare parkeerplaatsen

- Centraal woonerf



Het project





Voorlopige vaststelling ontwerp rooilijnplan wegenis 

industrieterrein Veedijk fase 2



Punten agenda gemeenteraad

- …



Uit het college

…



Varia

…
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De Secretaris,                                    De Voorzitter van de Gemeenteraad,

Namens het College van Burgemeester en Schepenen:
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  ter inzage van het publiek werd neergelegd, gedurende het openbaar onderzoek van
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Bij bevel

De Secretaris,                                    De Voorzitter van de Gemeenteraad,
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De Secretaris, De Voorzitter van de Gemeenteraad, 
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uw kenmerk ons kenmerk contactpersoon  datum  
 2015/SEC/AA/339 Anja Antonissen 2 juli 2015 
telefoonnummer faxnummer e-mail  
014  44 33 17 014 43 92 75 anja.antonissen@turnhout.be  
 
 
 
 
Uitvoering instandhoudingsdoelstellingen en de gevolgen van de P.A.S. 
 
 
 
Mevrouw de Minister 
 
 
 
Op 24 april 2014 heeft de vorige Vlaamse Regering de speciale beschermingszones afgebakend, goedgekeurd en 
vervolgens ook de start gegeven voor de programmatorische aanpak rond stikstof. 
Hiervoor is er, per beschermingszone, een overleg opgestart waarbij de verschillende actoren betrokken zijn. ook 
de lokale besturen nemen deel aan dit overleg. 
Voor de zone “Turnhoutse Vennen” maken de volgende gemeenten deel uit van het overleg: Turnhout, Oud-
Turnhout, Ravels, Arendonk, Baarle- Hertog en Merksplas. 
 
Reeds op het overlegplatform 1 van 2 april 2015 hebben de bovengenoemde gemeenten  hun bezorgdheden geuit 
bij de werkwijze en de volgorde van aanpak. In de hoop dat de betrokken administratie deze bezorgdheden zou 
overdragen aan u mevrouw de Minister.  Op het overlegplatform 2 van 18 juni 2015 hebben de gemeenten kunnen 
vast stellen dat met hun bezorgdheid over de werkwijze en de volgorde van aanpak niets is gebeurd. De 
gemeenten Turnhout, Ravels, Arendonk, Oud-Turnhout, Baarle-Hertog en Merksplas hebben dan ook beslist om 
de pauzeknop in te drukken tot er meer duidelijkheid is rond de rechtszekerheid en de toekomst van de getroffen 
landbouwbedrijven. 
 
Het gaat niet zozeer over de doelstellingen binnen de beschermingsgebieden op zich maar eerder over de 
volgorde van aanpak. Er is de grootste bezorgdheid over het afkalvende draagvlak bij de landbouwers en om de 
juridische onzekerheid rond het vergunningenbeleid die we als gemeenten ervaren. 
 

 SECRETARIAAT 
Stadskantoor 

Campus Blairon 200 
2300 TURNHOUT 

014 44 33 17 

 

 
 
Aan mevrouw Joke Schauvliege 
Vlaams Minister van Omgeving, Natuur en Landbouw 
Koning Albert II-laan 20 
1000 Brussel  

 



 
 
 
Wat is de situatie die zich nu voordoet: 

- Er is geen duidelijkheid over de situatie van de omliggende landbouwbedrijven. In een antwoord op 
de vraag vanuit de gemeente om meer zicht te krijgen op de betrokken bedrijven geeft de Vlaamse 
Landmaatschappij volgend antwoord: 
- De cijfers die aan de bedrijven zijn toegekend zijn gebaseerd op verkeerde gegevens. 
- De mestbankgegevens zijn een momentopname. 
- De staltypes zijn niet altijd gekend. 
- Het berekeningsmodel moet verfijnd worden. 
- Er loopt nog een onderzoek om de emissienormen te herzien. 
- De zoekzones liggen nog niet vast. 
- De bedrijven kunnen onterecht gestigmatiseerd worden. 
Met andere woorden, we kunnen geen informatie geven over de bedrijven op uw grondgebied. 

 
- Er is geen rechtszekerheid meer. De afspraken gemaakt tussen landbouw en natuur in het kader van 

planningsprocessen en ruilverkavelingsprojecten worden op de helling gezet.  Deze  afspraken kwamen 
moeizaam en na lang overleg tot stand. Dit veroorzaakt veel onrust en ongenoegen.  
Vlaanderen, Provincie, gemeenten en grondeigenaars investeren in het agrarisch gebied om de toekomst 
van zijn landbouwbedrijven te verzekeren. Na veel overleg is in al die projecten een evenwicht gevonden 
en juridische zekerheid beloofd aan de bedrijven. Een paar voorbeelden illustreren het onduidelijk en 
weinig consequente beleid. 
- Een familiaal rundveebedrijf vraagt een beperkte uitbreiding om het bedrijf voor te bereiden voor 

opvolging maar krijgt een negatief advies van de A.N.B.. Nochtans worden op ditzelfde moment, 
binnen de Ruilverkaveling Zondereigen, op zijn huiskavel grote kavelwerken en herverkavelingen 
uitgevoerd. Enerzijds geeft men het signaal dat de toekomst verzekerd is en anderzijds remt men het 
bedrijf af. 

- Een volledig nieuw varkensbedrijf dat recent verplaatst werd vanuit woongebied (omdat het daar geen 
toekomst meer had) naar landbouwgebied krijgt nu een oranje etiket en wordt weer geconfronteerd 
met een onzekere toekomst. 

 
- De voorbije jaren hebben we allen, Vlaams Gewest, Provincie, gemeenten en bijhorende administraties 

bouw- en milieuvergunningen afgeleverd aan de betrokken bedrijven zodat er zware investeringen zijn 
gebeurd, gefinancierd met langlopende verbintenissen.  

 
Voor een lokaal bestuur is het op dit moment onduidelijk wat de impact is voor de bedrijven op hun grondgebied. 
Nochtans moeten zij wel vergunningen adviseren of afleveren. Het huidige vergunningenbeleid dreigt te evolueren 
naar een feitelijke vergunningenstop. 
 
Voor Turnhout, Ravels, Arendonk, Oud-Turnhout, Baarle-Hertog  en Merksplas is het nu essentieel om het lopende 
overleg een andere prioriteit te geven en eerst werk te maken van het flankerend beleid. Welke bedrijven zijn 
betrokken? Wat betekent het flankerend beleid voor elk bedrijf afzonderlijk? Wat is hun toekomstperspectief? 
Komen er bedrijfsverplaatsingen? Worden de lokale besturen hierbij betrokken? 
 
Mogen we U vragen, Mevrouw de Minister, om de nodige maatregelen te nemen opdat het socio-economische luik 
prioritair aan bod komt. Wij engageren ons om terug deel te nemen aan het verdere overleg als het flankerend 
beleid concreet is uitgetekend voor de betrokken landbouwers. 
 
Met zeer bijzondere hoogachting 
 
 
 
 
Filip Buijs Eric Vos 

Stadssecretaris Burgemeester 

 


